

ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО-ПРИГЛАШЕНИЕ

Уважаемые коллеги!

ФГБОУ ВО «Бурятская государственная сельскохозяйственная академия имени В.Р. Филиппова» совместно с Монгольским государственным университетом науки и технологии, Монгольским национальным университетом экономики, Институтом международного образования университета Цзяньчж приглашает преподавателей, научных работников, аспирантов, молодых ученых принять участие в Международной научно-практической конференции, приуроченной к республиканскому совещанию «Итоги работы агропромышленного комплекса Республики Бурятия за 2024 год»

«АКТУАЛЬНЫЕ ВОПРОСЫ ПОВЫШЕНИЯ ЭКОНОМИЧЕСКОЙ ЭФФЕКТИВНОСТИ АГРОПРОМЫШЛЕННОГО КОМПЛЕКСА В СОВРЕМЕННЫХ УСЛОВИЯХ»

31 октября 2024 г.

Основные направления конференции:

Секция 1 «Государственно-экономическое регулирование и социально-культурное развитие села»

Секция 2 «Стратегические аспекты развития агропромышленного производства в регионе»

Секция 3 «Цифровизация сельской экономики»

Секция 4 «Учетно-аналитическое обеспечение устойчивого развития сельских территорий»

Секция 5 «Актуальные проблемы взаимоотношения власти и крестьянского социума в XX-XXI вв.»

Секция 6 «Актуальные проблемы изучения и преподавания филологических дисциплин в ВУЗе»

Секция 7 «Современное состояние и развитие физической культуры и спорта на сельских территориях»

Форма участия: очная и заочная (с возможностью дистанционного подключения).

Материалы конференции будут доступны на сайте ФГБОУ ВО Бурятская ГСХА в разделе Наука и размещены в базе данных РИНЦ.

Организационный комитет:

Цыбиков Бэликто Батоевич – ректор ФГБОУ ВО Бурятская ГСХА, канд. с.-х. наук, доцент, председатель;

Алтаева Ольга Алексеевна – проректор по НИР и МС, канд. с.-х. наук, доцент, ФГБОУ ВО Бурятская ГСХА, заместитель председателя;

Лувсандорж Оюун – д-р наук, профессор кафедры «Финансы» экономического факультета, Монгольский национальный университет экономики;

Лхагвадорж Ундарга – д-р (Ph.d), ассистент профессора, Монгольский национальный университет экономики;

Бямбаноров Энхбаяр – д-р (Ph.d), профессор, Монгольский государственный университет;

Вэнь Юйчжу – главный специалист Института международного образования университета Цзяньчжу;

Баниева Марина Алексеевна – декан экономического факультета, канд. экон. наук, доцент, ФГБОУ ВО Бурятская ГСХА;

Тимофеев Владимир Иванович – зам. декана по НИР экономического факультета, канд. экон. наук, доцент, ФГБОУ ВО Бурятская ГСХА;

Сангадиева Ираида Гомбоевна – профессор кафедры «Экономика и организация АПК» экономического факультета, д-р экон. наук, ФГБОУ ВО Бурятская ГСХА;

Ванчикова Елена Николаевна – профессор кафедры «Менеджмент» экономического факультета, д-р экон. наук, ФГБОУ ВО Бурятская ГСХА;

Багинова Виктория Матвеевна – профессор кафедры «Бухгалтерский учет и аудит» экономического факультета, д-р экон. наук, ФГБОУ ВО Бурятская ГСХА;

Зайцева Любовь Алексеевна – профессор кафедры «Социально-гуманитарных наук, рекламы и туризма» экономического факультета, д-р ист. наук, ФГБОУ ВО Бурятская ГСХА;

Гармаева Сэсэг Ильинична – зав. кафедрой «Иностранные и русский языки» экономического факультета, канд. пед. наук, ФГБОУ ВО Бурятская ГСХА;

Бардамов Гавриил Борисович – доцент кафедры физвоспитания экономического факультета, канд. пед. наук, доцент, ФГБОУ ВО Бурятская ГСХА.

Контактные данные оргкомитета:

ФГБОУ ВО «Бурятская государственная сельскохозяйственная академия имени В.Р. Филиппова», Экономический факультет (каб. 334).

Тел.: 89146357184 – Тимофеев Владимир Иванович

e-mail: timof83@mail.ru

Условия участия в конференции

Для формирования программы и сборника конференции необходимо направить до **25 октября 2024** года в оргкомитет (e-mail: timof83@mail.ru), указав тему «Конференция 2024»:

- отсканированную заявку на участие (Иванов ИИ_заявка) (Приложение 1);
- материалы для публикации (Иванов ИИ_статья) (Приложение 2).

Все поступающие материалы проверяются в системе Антиплагиат на наличие заимствований, процент заимствований не должен составлять более 30%. Статьи будут размещены на сайте ФГБОУ ВО Бурятская ГСХА и в БД РИНЦ в авторской редакции. Включение материалов в сборник конференции платное 1500 руб. за одну статью. Оргкомитет оставляет за собой право на отклонение материалов не соответствующих направлениям конференции, оформленных с нарушением требований или поступивших позже указанных сроков. Оплата производится после принятия статьи к публикации.

INFORMATIONAL LETTER

Dear colleagues, Buryat State Academy of Agriculture named after V. Philippov (Russia) together with Mongolian University of Science and Technology (Mongolia) and University of Finance and Economics (Mongolia), Institute Jianzh University International Education (China) are glad to welcome lecturers, researchers, post-graduate students, rising scholars to participate in the International Research to Practice Conference dedicated to the republican meeting “Results of the work of the agro-industrial complex of the Republic of Buryatia for 2024”

“ASPECTS OF THE ENHANCEMENT OF ECONOMIC ACTIVITY OF THE AGROINDUSTRIAL COMPLEX IN THE MODERN CONTEXT”

31st October, 2024

Major themes of the conference:

Theme 1 **“State and Economic Regulation and Social and Cultural Development of the Rural Areas”**

Theme 2 **“Pivotal Aspects of the Agribusiness Development in the Region”**

Theme 3 **“Digital Transformation of the Rural Economics”**

Theme 4 **“Recording and Analytical Procurement of Sustainable Development of Rural Areas”**

Theme 5 **“Acute Issues of the Power and Peasantry Relationships in XX-XXI centuries”**

Theme 6 **“Acute Issues of Studying and Teaching of Philological Disciplines in Schools of Higher Learning”**

Theme 7 **“Contemporary State and Development of Physical Education and Sport in the Rural Areas”**

Participation: physical or remote (with the possibility of remote connection for the non-residents).

Conference proceedings will be available on the official website of Buryat State Academy of Agriculture named after V. Philippov in the “Science” section (<https://bgsha.ru/nauka/>) and will be included in the RSCI (Russian Research Citation Index) database.

Conference Organizing Committee:

Tsybikov Belikto Batoevich – Rector of Buryat State Academy of Agriculture named after V. Philippov, Candidate of Agricultural Sciences, Associate Professor, the Chairman;

Altaeva Olga Alekseevna- Vice-Rector for Research and International Relations, Candidate of Agricultural Sciences, Associate Professor, Buryat State Academy of Agriculture named after V. Philippov, Vice-Chairman;

Luvсандорж Оуун - Doctor of Sciences, professor of the Department of Finances, the Economics Faculty, University of Finance and Economics;

Lkhagvadorj Undarga – Doctor (Ph.d), Assistant Professor, Mongolian National University of Economics;

Byambanorov Enkhbayar – Doctor (Ph.d), Professor, Mongolian State University;

Wen Yuzhu – chief specialist of the Institute of International Education, Jianshu University;

Banieva Marina Alekseevna – Dean of the Economics Faculty, Candidate of Economic Sciences, Associate Professor, Buryat State Academy of Agriculture named after V. Philippov;

Timofeev Vladimir Ivanovich – Deputy Dean for Research of the Economics Faculty, Candidate of Economic Sciences, Associate Professor, Buryat State Academy of Agriculture named after V. Philippov;

Sangadieva Iraida Gomboevna – Professor of the Department of Economics and Organization of the Agro-Industrial Complex, the Economics Faculty, Doctor of Economic Sciences, Buryat State Academy of Agriculture named after V. Philippov;

Vanchikova Elena Nikolaevna - Professor of the Department of Management, the Economics Faculty, Doctor of Economic Sciences, Buryat State Academy of Agriculture named after V. Philippov;

Baginova Victoria Matveevna – Professor of the Department of Accounting and Audit, the Economics Faculty, Doctor of Economic Sciences, Buryat State Academy of Agriculture named after V. Philippov;

Zaitseva Lyubov Alekseevna – Professor of the Department of Social and Humanitarian Sciences, Advertising and Tourism, the Economics Faculty, Doctor of Historical Sciences, Buryat State Academy of Agriculture named after V. Philippov;

Garmaeva Seseg Ilinichna – Head of the Department of Foreign and Russian Languages, the Economics Faculty, Candidate of Pedagogical Sciences, Buryat State Academy of Agriculture named after V. Philippov;

Bardamov Gavriil Borisovich – Associate Professor of the Department of Physical Education, the Economics Faculty, Candidate of Pedagogical Sciences, Associate Professor, Buryat State Academy of Agriculture named after V. Philippov.

Contacts:

Buryat State Academy of Agriculture named after V. Philippov, the Economics Faculty, office 334.

Tel.: +79146357184 – Timofeev Vladimir Ivanovich

e-mail: timof83@mail.ru

For Participants

For a program and conference proceedings development, it is desirable to send:

- scan-copy of an Application form (Name, surname_application) (Appendix 1);
- papers for publishing (Name, surname_article) (Appendix 2)

up to **October 25th, 2024** to the Conference Organizing Committee by e-mail timof83@mail.ru with the Subject “Conference 2024”.

All the received articles will be checked via the Antiplagiat system for the presence of borrowings. The total amount of borrowings should not be more than 30%. Articles will be published on the official website of Buryat State Academy of Agriculture named after V. Philippov and in the RSCI (Russian Research Citation Index) Database in the authors' edition. The publication of the paper into the Proceedings of the Conference **is not free**, the payment is 1500 roubles for one article. The Conference Organizing Committee reserves the right to reject articles that will not suit the major themes of the Conference, have violation of requirements or will be sent after the deadline. The payment is after the article acceptance.